
REPUBLIKA  HRVATSKA
ŽUPANIJA DUBROVAČKO-NERETVANSKA 
OPĆINA  OREBIĆ
OPĆINSKO VIJEĆE 
Klasa:021-05/14-02/11
Ur. broj: 2138/03-02-14-02
U Orebiću,19. prosinca 2014. g.

Z A P I S N I K

sa 13. (trinaeste) sjednice Općinskog vijeća Općine Orebić održane 19.prosinca 2014.  s početkom u 
16:30 sati u prostoriji Općine Orebić (velika dvorana). 

NAZOČNI: Marija Mrgudić- predsjednica Vijeća, te članovi  Nikša Krističević, Kazimir Opačak, Anto 
Radović, Mario Vekić, Toni Marelić, Lovro Katalinić , Dario Krističević,  Tomislav Jurjević,  Vladimir 
Bogoje,  Miroslav Roso, Niko Antičević. 

OSTALI: Tomislav Ančić- općinski načelnik, Perica Tolj- zamjenik općinskog načelnika.

IZOČNI: vijećnica   Marčela Lukač,  Pročelnica JUO Ines Vlahović Cibilić,  opravdali  izočnost, .

Predsjednica Vijeća gđa. Marija Mrgudić , pozdravila je nazočne, utvrdila,  da je nazočno 12(dvanaest)
vijećnika , te konstatirala  da se sjednica može održati i donositi pravovaljane odluke.
Uz poziv i materijale za 13.(trinaestu )sjednicu dostavljen je zapisnika sa 11.(jedanaeste) i 12.(dvanaeste) 
sjednice  Općinskog vijeća. 
Predsjednica je izvjestila vijećnike da je preslušan tonski zapis sa  10.sjednice Općinskog vijeća, te  je 
usuglašeni   zapisnik kao  i  zapisnika sa  nastavka 10.sjednice   dala na glasovanje, te  po provedenom 
glasovanju utvrdila: 

Jednoglasno je usvojen Zapisnik sa 10.(desete) sjednice Opinskog vijeća održane 19.srpnja 2014. I 
zapisnik s nastavka 10. Sjednice održane 26. Srpnja 2014.g.  

Gospodin Niko Antičević je iznio primjedbu na zapisnik sa 11. sjednice. 
U dijelu na koji se iznesena primjedba,   zapisnik će se izmjeniti- dopuniti. 
Predsjednica je zapisnik sa 11. (jedanaeste) sjednice dala  na glasovanje, te po provedenom glasovanju 
utvrdila :
 
Jednoglasno sa 12(dvanaest)  glasova ZA usvojen je zapisnik sa 11. sjednice Općinskog vijeća  održane 
25. rujna  2014.g. 
Potom je predsjednica dala na glasovanje zapisnik sa 12(dvanaeste) sjednice Općinskog vijeća, te po 
provedenom glasovanju utvrdila: 

Jednoglasno sa 12(dvanaest) glasova ZA usvojen je zapisnik sa 12. sjednice Općinskog vijeća održane 
13.listopada 2014.g. 

Informacija načelnika o poduzetim radnjama između dvije sjednice Općinskog vijeća. 
Općinski načelnik je upoznao vijećnike o radnjama koje je poduzeo između dvije sjednice Općinskog 
vijeća: postupku javne nabave; o I. fazi modernizacije javne rasvjete; o II. fazi modernizacije  javne 
rasvjete; dodjeli koncesije KTD BILAN d.o.o. ; sklopljenom sporazumu sa Hrvatskim cestama i Hrvatskim 
vodama; potpisanom  Sporazumu sa Ministarstvom kulture za obnovu grobnice Mimbeli;  potpisanom  
Sporazumu sa Županijom i Udrugom moje sunce o sufinaciranje dva djelatnika za pomoć djeci s 
posebnim potrebama;  o održanom sastanku u Ministarstvu graditeljstva po pitanju izgradnje škole - rok 
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kraj 2015. g.; potpisan Sporazum o  sufinanciranju rada hitne službe; o razgovoru u Ministartvu 
zdravstva  da Orebić dobije dodatni liječnički tim; popisan Ugovor za izradi idejnog projekta za uređenje 
plaže Trstenica; gotov projekt za uređenje škole u Županjem selu; urđenje nogostupa od Škvara do 
Orsana; ,studija utjecaja na okoliš rasprava u Županiji - vjetro parki ; pripajanje LAG-a 2 LAG-u 5 ; kupnja 
brodova  Lovor i Tamaris od MP u stečaju. 

Vijećnici su primili informaciju podnesenu od općinskog načalnika o poduzetim radnjma između dvije 
sjednice Općisnog vijeća. 

Predsjednica Općinskog vijeća je otvorila raspravu na predloženi i dostavljeni dnevni red. 
U raspravi nitko nije sudjelovao pa je predsjednica dala na glasovanje  predloženi dnevni red i po 
provedenom glasovanju utvrdila . 
Jednoglasno sa 12(dvanaest) glasova ZA usvojen je slijedeći 

   
D N E V N I    R E D

1.     Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine
        Orebić za 2014.g. 
2.     Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
        Općine Orebić za 2014.g. 
3.     Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Orebić za 2014.g. 
4.     Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o izvršenju Proračuna Općine Orebić za 2014.g. 
5.     Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 2015.g. 
6.     Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 
        2015.
7.    Prijedlog Proračuna Općine Orebić za 2015.g.
8.    Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna Općine Orebić za 2015.g. 
9.    Informacija o poslovnoj odluci i nadmetanju u kupovini brodova MP u stečaju . 
10.  Prijedlog Odluke o pozajmici. 
11.  Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Orebić. 
12.  Prijedlog Izvješća o stanju u prostoru Općine Orebić za razdoblje 2010.do 2013.g. 
13.  Prijedlog Smjernica  za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Općine Orebić 
        za 2015.g 
14.  Zaključak o dodjeli suglasnosti za dohranu plaža na području Općine Orebić.  

VIJEĆNIČKA PITANJA :
Gospodin Niko Antičević postavio je sljedeća pitanja:

1. Sanacija ceste Potomje- Kuna 
2. Izrada dokumentacije nogostupa Potomje
3. Spajanje ceste Dingač-Podobuće –Orebić.
4.    Štete na nerazvrstanim cestama od nevremena

Gospodin Tomislav Ančić , Općinski načelnik je odgovorio na postavljena pitanja. Točno, nevrijeme je 
napravilao štete na nerazvrstanim cestama,  Općina će poduzeti radnje da se to sanira. U tijeku su 
pripremne radnje da bi se Općina javila na natječaj   EU fondova za financiranje  asfaltiranja 
nerazvrstanih cesta.  Jedan od uvjeta da bi se Općina aplicirala  je i donošenje  Odluke o nerazvrstanim 
cestama koja je danas na sjednici .Dokumentacija za izgradnju nogostupa u Potomju će se raditi. 
Razgovori sa vlasnicima č. zemlje u Podobuću su pri samom kraju.  Očekuje skoro rješenje i spajanje tog 
dijela ceste Orebić-Podobuće- Dingač.  
Gospođa Marija Mrgudić, predsjednica Općinskog vijeća je dodala da će Općina Orebić aplicirati na 
natječaj za asfaltiranje ceste Potomje- Kuna. 
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Gospodin Miroslav Roso postavio je slijedeća pitanja:
1. Opasnost na cesti od Orebića do Perne - spoj na gornju cest(odroni, borovi)
2.  U kojoj je fazi izrad- sanacija potoka u Vignju kod Klare? 
3. Odluke o  prodaji nekretnina su donesene. Je li raspisan natječaj , ako ne kada  će biti raspisan?
Gospodin Tomislav Ančić odgovorio je na postavljena pitanja: 
1.1. Od MO Kučište došao je zahtjev da se sanira ta dionica ceste. Sanirana je zaobilaznica Kučište 
-Viganj. Hrvatske ceste  vrše procjenu i uklanjaju borove koji ugrožavaju sigurnost prometa na cestama.
2.2. Održan je sastanak sa Hrvatskim vodama. U izradi je projektna dokumentacija,a sanacija sljedeću 
godinu. 
3.3.   Natječaj za prodaju nekretnina nije objavljen zbog neriješenih imovinskopravnih odnosa  za č.z. u 
Stankovićima. To je riješno. Općina će natječaj   objaviti.  

Gospodin Vladimir Bogoje postavio je sljedeća pitanja: 
1. Je li Općina dana 25. rujna 2014. na dan održavanja sjednice Općinskog vijeća  imala saznaja da je data 
suglasnost na Ciljane izmjene i dopune PPUOO. Suglasnost je data 24.rujna 2014.Informiran sam da je 
suglasnost dostavljena Općini dan 24. rujna. Zašto to nije rečeno na sjednici Općinskog vijeća. Zašto se 
vijećnicima laže.  Suglasnost je data 16 dana prije isteka roka u kojem je predstavničko tijelo o 
suglasnosti trebalo odlučiti.     
2. Traži da načelnik informira o događanjima u DVD Viganj.

Gospođa Marija Mrgudić , predsjednica Općinskog vijeća odgovara da na dan održavanja sjednice 25. 
09.2014. nije imala saznanja da je data suglasnost na ciljane izmjene i dopune PPUOO. Dana 29. 
09.2014. pismeno je dobila suglasnost.
Gospodin Tomislav Ančić  odgovara da je suglasnost dostavljena Općini emailom dana 24.rujna 2014.g. 
dan prije održavanja sjednice. Uz suglasnost nije dostavljena Odluka. Odluka  je dostavljena siti 
expresom  točno ne zna koji dan. Zar Vi mislite da se bez pisane odluke može sazvati sjednica Općinskog 
vijeća. 
U DVD Viganj održana je druga izborna Skupština. Pojavile su se određene nepravilnosti. Predsjednik i 
zapovjednik podnijeli su ostavku.  Nije točna informacija da se želi ugasiti  DVD Viganj. 
Gospodin Vladimir Bogoje izrazio je nezadovoljstvo odgovorm na pitanje koje se odnosilo na Cilajne 
izmjene i dopune PPUOO ,te dodao da su  načelnik Općine i predsjednica Općinskog vijeća imali svoje 
razloge zašto su lagali vijećnicima i postupili na način da sazovu sjednicu van roka, ali načelnik nema 
snagu da to prizna, već vijećnicima i dalje laže. 
Gospodin Miroslav Roso  izražava nezadovoljstvo odgovorom načelnika na pitanje koje se odnosi na spoj 
ceste od Perne do hotela Orsan i odgovorom na raspisivanje natječaja za prodaju nekretnina. Osvrnuo se 
na izlaganje načelnika po pitanju DVD Viganj, te dodao da je na Skupštini DVD Viganj prihvaćeno Izvješće 
o radu.    
Gospodin Tomislav Ančić načelnik Općine  dodatno je obrazložio odgovor na postavljena pitanja. 
Gospodin Tomislav Jurjević upozorio je na povredu Poslovnika.

Gospodin Dario Krističević postavio je sljedeća pitanja:
1. Odluka o grobljima donesena je u svibnju. Je li stupila na snagu i postupa li se po Odluci? 
2. Protupožarni put iznad  Mokala  ? 
Gospodin Perica Tolj zamjenik Općinskog načelnika odgovorio je na postavljeno pitanje. Odluka o 
grobljma je donesena . Rok za primjenu Odluke je pomaknut do 01.siječnja 2015. iz razloga što će 
društvo koje će obavljati i pogrebne poslove samostalno početi raditi od 01.01.2015.   Potrebno je 
stvoriti i tehničke uvjete za primjenu odluke.
Gospodin Tomislav Ančić odgovorio je na drugo pitanje . Općina je aplicirala prema Hrvatskim šumama 
za probijanje protupožarnog  puta. Međutim zahtjev je odbijen. Put bi  dijelom  išao i preko privatnih 
čestica i u tom dijelu je upućen na Ministarstvo poljoprivrede. 

Gospodin Tomislav Jurjević  je postavio sljedeća pitanaj: 
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1. Zaobilaznica naselja  Orebić i trajektna lika Perna . idu li radnje za izgradnju  sukladno planu.?
2. Problematika KTD  BILAN d.o.o. na sjednici Općinskog vijaća održanoj 04. listopada 2013..g direktor g. 
Milan Roso podnio je izvješće. Iz izvješća je vidljivo da su gubici vode veliki  oko 50%. Predsjednica vijeća 
g. Mariaj Mrgudidć je tada rekla da je to važno pitanje kome treba posvetiti veliku pažnju. Međutim od 
tada po tom pitanju nije bilo riječi.     Postoji  li projektna dokumentacija, zamjena postojeće mreže da se 
smanje gubici ?
3. Legalizacija bespravno izgrađenih objekata. Dio sredstava 30% pripada jedinici lokalne samouprave. 
Općinsko vijeće je dužno donijeti Pravilnik o korištenju tih sredstava . Sredstva su namjenska. 
Gospodin Tomislav Ančić, Općinski načelnik odgovorio je na postavljena pitanja:
1.1. Dinamika radova na zaobilaznici naselja Orebić i trajektnoj luci Perna idu planiranim tijekom. Izdana 
je lokacijska dozvola.  Problem je jedna č.z. koja je u vlasništvu DUDI-a. No to će biti riješeno. Po 
informacijama kojima raspolaže do  kraja travnja 2015.g. biti će i građevinska dozvola.    
2.2. Gubici vode u KTD BILAN d.o.o. su oko 46%. Najveći gubici su u Vignju i Kučištu. Novi cjevovod, veći 
pritisak ,cijevi pucaju. 
3.3. Sredstva od legalizacije koristit će se za infrastrukturu i  prostorno planiranje. 
Gospođa Marija Mrgudić, predsjednica Općinskog vijeća dodaje da je razgovarala s gospođom Brankom 
Vilović   po pitanju legalizacije bespravno izgrađenih objekta i broja predmeta koji se odnosi na Općinu 
Orebić. Ured će   tek sredinom 2015.g. imati informaciju koliko premeta legalizacije se odnosi na  Općinu 
Orebić. Tek tada će Općina moći donijeti Plan korištenja sredstava. 
Gospodin Tomislav Jurjević ne slaže se s odgovorm po pitanju vodoopskrbe. Predlaže da se u ovoj godini 
planiraju  određena sredstva za zamjenu mjesne mreže u donjem dijelu naselja Orebić da ne bi dolazilo 
do pucanja cijevi. 
Gospođa Marija Mrgudić dodaje da ne postoji popis mjesne mreže da b i se moglopristupiti zamjeni. 
Gospođa Marija Mrgudić postavila je pitanje iako na sjednici nije nazočan ni sadašnji a ni bivši direktor 
KTD , ali je nazočan predsjednik NO g. Anto Radović pa on može odgovoriti ,a odnosi se na  opomene 
pred ovrhu zbog neplaćanaj računa. Zašto je dozvoljeno da se stanovnicima  šalju opomene  pred 
ovrhu,a pravnim osobama i obrtnicima potraživanja da zastare?
Gospodin Anto Radović , predsjedenik NO KTD BILAN d.o.o. odgovara da je to odluka NO. 
Gospodin Tomislav Jurjević upozorava na povredu Poslovnika i navodi u kojem je dijelu povrijeđen 
Poslovnik. 

Gospodin Nikša Krističević traži informaciju o turističkoj sezoni. 
Informaciju je podnio gospodin Tomislav Ančić, načelnik Općine Orebić ujedno i predsjednik Skupštine 
TZ Orebić. Izvjestio je vijeće o rezultatim aturističke sezone 2014. , te o poduzetim radnjama za turističku 
sezonu 2015.g.   

AD.1. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
Općine Orebić za 2014.g. 
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika obrazložio je po stavkama  materijale dostavljene uz 
navedenu točku.  Istaknuo je da se Program nije ostvario . Planirano je 3.745.000,00 kuna utrošeno je  
3.292.400 kuna. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Jurjević, Miroslav Roso , Vladimir Bogoje.
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje .  
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da su sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) glasova protiv 
usvojene 

Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 
2014.g.   
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Ad.2. Prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
Općine Orebić za 2014.g. 
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika obrazložio je po stavkama  materijale dostavljene uz 
navedenu točku.  Istaknuo je da se potrošilo više od plana  . Planirano je 1.620.000,00 kuna, utrošeno je  
2.436.200,00 kuna. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Jurjević, Miroslav Roso , Vladimir Bogoje.Istaknuli da se loše 
planiralo. 
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje .  
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da su sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) glasova protiv 
usvojene 
Izmjene i dopune Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 
2014.g. 

AD.3. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Orebić za 2014.g. 
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika obrazložio je po stavkama  materijale dostavljene uz 
navedenu točku kako prihodovnu tako i rashodovnu stranu Proračuna.  Planirano je 30.400.000,00 kuna.  
Rebalans je na 23.332.850,00 kuna. Posebno je obrazložio stavke gdje je više potrošeno od planiranog , a 
isto tako gdje je manje potrošeno od planiranog i gdje su sredstva preraspodijeljena.  
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Jurjević, Miroslav Roso , Vladimir Bogoje.Istaknuli su da  je 
ranije trebalo sačiniti Rebalans proračuna i to su  osnovano tražili više puta. Predloženi Rebalans je 
dokaz osnovanosti njihova traženja.U pitanju je odgovornost i držanje proračunske discipline. U odluci 
postoji odreba da bilo kakva promjena u stavkama proračuna zahtjeva rebalans. U daljnjem izlaganju 
osvrnuli su se na stavke proračuna kako po prihodovnoj tako i po rashodovnoj strani . neke stavke 
proračuna koje su bile dobre su ukinute primjerice pomoć učenicima i studentima, jednoktane pomoći. 
Predloženi rebalan je konstatacija činjeničnog stanja i traženje od Općinskog vijeća da pokrije propuste 
izvršne vlasti.Za Rebalans neće glasovati.  
Predsjenica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje .  
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da su sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) glasova protiv 
usvojene 
Izmjene i dopune Proračuna Općine Orebić za 2014.g. 

AD.4. Prijedlog izmjena i dopuna Odluke o izvršenju proračuna Općine Orebić za 2014.g. 
Gospodin Perica Tolj, zamjenik općinskog načelnika obrazložio je  materijale dostavljene za navedenu 
točku.
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Jurjević, Vladimir Bogoje, Miroslav Roso. 
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje .  
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da su sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) glasova protiv 
usvojene 
Izmjene i dopune Odluke o izvršenju  Proračuna Općine Orebić za 2014.g. 

AD.5. Prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 
2015.g.
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika obrazložio je po stavkama  materijale dostavljene uz 
navedenu točku.  Planirano je 2.700.000,00 kuna.. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Jurjević, Miroslav Roso , Vladimir Bogoje. Vijećnik Tomislav 
Jurjević predložio je da se  planiraju sredstva  u iznosu od 200.000,00 kuna za  završetak nogostupa u 
Orebiću , dio  ulice  B.J. Jelačića ( od ulice A.G. Matoša do ulice Braće Radić) . Kod rasprave o Proračunu 
za 2015.g. predložit će amandman.   
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Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje .  
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da je sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) suzdržanih  
glasova  usvojen

Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 2015.g.  

AD.6.  Prijedlog programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 
2015.g. 
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika obrazložio je po stavkama  materijale dostavljene uz 
navedenu točku.  Planirano je 1.860.000,00 kuna. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Jurjević, Miroslav Roso , Vladimir Bogoje. 
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje .  
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da je sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) suzdržanih  
glasova  usvojen

Program održavanja objekata  i uređaja komunalne infrastrukture Općine Orebić za 2015.g.  

AD.7. Prijedlog proračuna Općine Orebić za 2015.g. 
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika obrazložio je po stavkama  materijale dostavljene uz 
navedenu točku kako prihodovnu tako i rashodovnu stranu Proračuna.  Za 2015.g. planiran je prihod u 
iznosu od 41. 356.000,00 kuna. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Jurjević, Miroslav Roso , Vladimir Bogoje, Niko Antičević.
Iznijeli su primjedbe na proračun po stavkama. Gospodin Tomislav Jurjević predložio je amandman da se 
u proračunu planira 200.000,00 kuna za dovršetak izgradnje nogostupa na dionici ulice B.J. Jelačića od 
ulice A.G. Matoša do ulice Braće Radić. Za navedeni iznos umanjiti sredstva planirana za kuću vina i 
maslina. 
Nakon rasprave , predsjednica je je odredila stanku od 10 minuta da se Komisija za proračun i financije   
očituje o amandmanu. 
Predsjednica je odobrila stanku. 
Nakon stanke nastavljena je sjednica. Predsjenik Komiisje za proračun i financije gospodin Anto Radović 
iznio je prijedlog. Komisija predlaže da se prihvati amandman ali ne u predloženom iznosu, već u iznosu 
od 50.000,00 kuna.  
Gospodin Tomislav Jurjević izrazio je nazadovoljstvo predloženim iznosom po amandmanu. 
Daljnjih prijedloga nije bilo. 
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i amandman da se za 
nogostup izdvoji 50.000,00 kuna  dala na glasovanje. Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila 
da je jednoglasno sa 12 (dvanaest) glasova ZA usvojen amandman . 
Potom je dala na glasovanje Proračun zajedno sa usvojenim amandmanom.  
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da je sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) suzdržanih  
glasova  usvojen

Proračun Općine Orebić za 2015.g.

AD.8. Prijedlog Odluke o izvršenju Proračuna Općine Orebić za 2015.g. 
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika obrazložio je  materijale dostavljene uz  navedenu 
točku. 
U raspravi su sudjelovao vijećnik Tomislav Jurjević.Predlaže da se u Odluku točno navede iznos s kojim 
može raspolagati Općinski načelnik. 
Gospodin Perica Tolj, zamjenik Općinskog načelniak odgovra da je iznos utvrđen Zakonom i nepotrebno 
ga je navoditi u Odluci.  
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12 (dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje .  
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Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da je sa 7(sedam) glasova ZA i 5(pet) suzdržanih  
glasova  usvojena

Odluka o izvršenju Proračuna Općine Orebić za 2015.g.

AD.9.Informacija o poslovnoj odluci i nadmetanju u kupovini brodova MP u stečaju. 
Načelnik Općine  ujedno i  predsjednik Skupštine KTD BILAN d.o.o. gospodin Tomislav Ančić informirao je 
vijećnike o poslovnoj odluci  i nadmetanju   KTD Bilan  d.o.o.  za  kupnju dva broda  Lovor i Tamaris od 
MP u stečaju.  Brodovi su kupljeni za 2.550.000,00 kuna. Vijećnike je upoznao sa cijelom kronologijom 
događanja . 
Predsjednica je otvorila raspravu. 
Gospodin Tomislav Jurjević  je pohvalio ideju i realizaciju. Da li je  kupnja brodova dobra poslovna 
odluka, pokazat će vrijeme. Međutim, odluka o kupnji dva broda  nije u skladu sa Statutom Općine 
Orebić članak 31. Statuta. Načelnik je omalovažio predstavničko tijelo- Općinsko vijeće. Vijećnici su 
dovedeni pred gotov čin. Bilo je vremena da se sazove izvanredna sjednica Općinskog vijeća.
Gospodin Tomislav Ančić, Općinski načelnik ističe da nije bilo vremena za sazivanje sjednice Općinskog 
vijeća.  Odluku o kupnji brodova donio je kao predsjednik Skupštine KTD BILAN d.o.o. uz suglasnot 
Nadzornog odbora. Krajnji rok za uplatu cijene je 05.siječnja 2015.g.  Općina može izfinancirati kupnju 
brodova i prebaciti pozajmiti sredstva KTD BILAN d.o.o. 
Gospodin Tomislav Jurjević ističe da predsjednik Skupštine i predsjednik Nadzornog odbora KTD BILAN  
d.o.o. nisu nadležni za donošenje ovakve odluke , a nisu ni imali ovlaštenje Općinskog vijeća za kupnju 
brodova. 
Gospodin Anto Radović  odgovara da je odluka donesena na brzinu. Da li je pogriješeno u proceduri u 
ovom momentu nije bitno. 
Gospodin Vladimir Bogoje takođe ističe da je povrijeđen Statut. Nije poštivana procedura. Ne može 
prihvatiti obrazloženje da nije bilo vremena ,a  u podnesenoj informaciji istknuto je više puta  da ste 
preduhitrili druge, što zanači da ste raspolagali informacijama i da je bilo vremena  da se sazove sjednica 
Općinskog vijeća. 
Daljnjih pitanja nije bilo. 
Predsjednica je konstatirala: 
Primljena je informacija o poslovnoj odluci i nadmetanju u kupovini brodova MP u stečaju podnesena 
od Općinskog načelnika Tomislava Ančića. 

     
AD.10. Odluka o pozajmici. 
Gospodin Tomislav Ančić, načelnik Općine Orebić obrazložio je  materijale dostavljene uz  navedenu 
točku. 
U raspravi su sudjelovao gospodin  Tomislav Jurjević, te istknuo da će se za kupnju brodova koristiti 
sredstva koja je Općina uzela po kratkoročnom kreditu (Odluka o zaduženju ).Općina  na  kredit plaća 
kamate, a KTD BILANU d.o.o.  daje pozajmicu bez kamata. Pita kako će KTD  BILAN  d.o.o. do 
31.12.2015.g. vratiti pozajmljena sredstva. 
Gospodin Perica Tolj , zamjenik općinskog načelnika  odgovara  da je  na računu Općine  2.100.000,00 
kuna. Sredstva po Odluci o zaduženju koju je donijelo Općinsko vijećedo nisu korištena.   Nije upitna 
financijska stabilnost Općine.    
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost 12(dvanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje . 
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvrdila da je sa 7(sedam) glasova Za , 3(tri) glasa protiv i 
2(dva) suzdržana glasa donesena 

Odluka o pozajmici

Gospodin Tomislav Jurjević je napustio sjednicu. 
Predsjednica je utvrdila nazočnost 11(jedanaest) vijećnika. 
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AD.11. Prijedlog Odluke o nerazvrstanim cestama na području Općine Orebić. 
Gospodin Perica Tolj, zamjenik općinskog načelnika obrazložio je dostavljenu Odluku. 
Sastavni dio ove Odluke je i popis nerazvrstanih cesta, međutim popis još nije gotov, priprema se. 
pripremi. 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Niko Antičević, t eistaknuo da je jako teško sudjelovati u raspravi kada 
nema popisa.  
Predsjednica je zaključila raspravu, utvrdila nazočnost  11(jedanaest) vijećnika i navedenu točku dala na 
glasovanje. 
Po provedenom glasovanju predsjednica je utvdrila da je sa 10(deset) glasova ZA i 1(jednim ) suzdržanim 
glasom donesena 

O D L UK A
o nerazvrstanim cestama na području Općine Orebić

12. Prijedlog Izvješća o stanju u prostoru Općine Orebić za razdoblje 2010.do2013.g. 
Predsjednica Općinskog vijeća  gospodđa Marija Mrgudić ističe da je Arhitektonski fakultet u Zagrebu 
sačinio Izvješće. Izvješće je dostavljeno vijećnicima. 
Otvorila je raspravu u kojoj nitko nije sudjelovao. 
Predsjednica je utvrdila nazočnost 11 (jedanaest) vijećnika , navedenu točku dala na glasovanje, te po 
provedenom glasovanju  utvrdila : 
Jednoglasno  sa 11(jedanaest) glasova ZA   usvojeno je

Izvješće o stanju u prostoru Općine Orebić za razdoblje 2010.godine do 2013.godine.

AD.13. Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Općine 
Orebić u 2015.g. 
Gospodin tomislav Ančić, Općinski načelnik obrazložio je materiajle  dostavljene uz navedenu točku. 
Predsjednica je otvorila raspravu u kojoj nitko nije sudjelovao. 
Predsjednica je utvrdila nazočnost 11(jedanaest) vijećnika , navedenu točku dala na glasovanje , te po 
provedenom glasovanju utvrdila: 
Jednoglasno sa 11(jedanaest) glasova ZA usvojene su 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava zaštite i spašavanja na području Općine Orebić za 2015.g.  

AD.14. Zaključak o dodjeli suglasnosti za dohranu plaža na području Općine Orebić. 
Gospodin Tomislav Ančić , Općinski načelnik obrazložio je navedenu točku. 
Gospodin Niko Antičević pita zašto u prijedogu zaključka nije plaža Potočine?
Na pitanje je odgovorio gospodin Tomislav Ančić , da je za Potočine  podnesen zahtjev za uređenje mula, 
ali ne i za dohranu plaže. 
Predsjednica Općinskog vijeća gospođa Marija Mrgudić je  dodala  da je  plaža u Potočinama zaštićena. 

Gospodin Dario Krističević navodi da su za  Mokalo  određene jakomale količine tucanika. 
Gospodin Tomislav Ančić ističe da je u Mokalu puno napravljeno. Ovo je I faza. Ide se sa manjim 
količinama da se vidi kako će se ponašati morske struje ,( hoće li tucanik  ostati na plaži ili će ga morske 
stuje povući). 
Gospodin Miroslav Roso ističe da je za Lovište dodjeljena mala količina  za  dohranu.

Gospodin Tomsialv Jurjević podržava plansko nasipanje i dohranu plaža . Potrebno je urediti obalni zid 
od kuće Andričević do kuće Bradičić. Na tom dijelu  planirano je nasipanje ,a obalni zid nije uređen, i 
prijeti urušavanje. Predlaže veće količine jer će manje količine morske struje brzo povući . 
Predložio je izmjenu zaključka:
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- da se na dionici gdje će se raditi zid ne dohranjuje plaža
- da se od hotela Mikulić do Pomorskog muzeja plaža dohrani sa 500m3 tucanika
- da se odrede količine sa kojima fizičke osobe  mogu dohranjivati plaže o svom trošku. 
Prijedlog gospodina Tomislava Jurjevića nije prihvaćen.

Gospodin Nikša Krističević traži da se odredi cijena tucanika .
Daljnjih pitanja nije bilo. 
Predsjednica je zaključila raspravu, navednu točku dala na glasovanje , te po provedenom glasovanju 
utvrdila:
Sa 8 (osam) glasova ZA i 4(četiri) suzdržana glasa donesen je 

ZA K L J U Č A K
o dodjeli suglasnosti za dohranu plaže na području Općine Orebić.

  
Predsjednica  je konstatirala  da su sve točke dnevnog  reda  iscrpljene, zahvalila se vijećnicima i 
zaključila 13. sjednicu Općinskog vijeća u 22:15 sati . 

Zapis vodila :                                                                                 Predsjednica vijeća 
Radojka Ćurković                                                                          Marija Mrgudić 
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